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Geachte raadsleden, 
 
In de afgelopen periode hebben vertegenwoordigers van de 
Rekenkamercommissie Dongen, Goirle en Loon op Zand met individuele 
raadsleden en/of raadsfracties uit de drie gemeenten gesproken over 
interessante onderzoeksthema’s voor rekenkameronderzoek. Uit deze 
gesprekken kwam het thema Energietransitie als één van de grote opgaven voor 
de komende raadsperiode naar voren. 
 
Op basis van dit signaal heeft de Rekenkamercommissie een kort vooronderzoek 
gehouden naar het thema Energietransitie en besloten om dit onderwerp als een 
meerjarig thema op te nemen binnen onze onderzoeksprogrammering. Wij zijn 
voornemens om gedurende de raadsperiode 2018-2022 de gemeenteraden van 
Dongen, Goirle en Loon op Zand op verschillende momenten en in verschillende 
vormen te gaan voeden op dit thema. Dit alles ter ondersteuning van de 
kaderstellende en controlerende rol van de raad. 
 
In welke vorm en met welke frequentie we met een 
(rekenkamercommissie)product komen richting de gemeenteraden is vooraf nog 
niet helemaal bekend. We willen rondom het thema energietransitie 
bijvoorbeeld een korte rekenkamerbrief afwisselen met een compleet 
onderzoek, afhankelijk van de ontwikkelingen binnen dit beleidsveld. We zullen 
naar verschillende aspecten van de energietransitie kijken; Hierbij kan 
bijvoorbeeld gedacht worden aan:  
 

 De (lokaal) geformuleerde ambities in de bestuursakkoorden  
 De vertaling van de politieke ambities naar begroting en uitvoeringsplannen  
 De wijze waarop de gemeente ‘intern’ de opgave heeft georganiseerd 
 De rol van burgerinitiatieven bij de energietransitie  
 De wijze waarop de gemeente de verschillende rollen vervult (bijvoorbeeld als 

vastgoedeigenaar, initiatiefnemer, financierder e.d.) 
 
Wij zien genoeg aspecten binnen de opgave energietransitie waarover we de 
raden vanuit onze onafhankelijke onderzoeksrol kunnen gaan voeden. Vanuit het 
besef dat de opgave urgent is en met nog veel onduidelijkheden is omgeven, 



 

 

willen we onze rol vooral invullen door de raad te prikkelen in de vraag ‘Hoe 
geven we als gemeenteraad sturing aan dit geheel, wetende dat de gemeente 
slechts een speler is binnen het totale systeem dat richting zal gaan geven aan de 
energietransitie?’. 
 
Wij zullen u op korte termijn informeren over onze eerste bevindingen op dit 
thema. 
 
 
Mocht u vragen en/of opmerkingen hebben dan kunt u vanzelfsprekend te allen 
tijde contact met ondergetekende opnemen. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Namens de Rekenkamercommissie Dongen, Goirle, Loon op Zand. 
 
 
John Verhoeven 
Voorzitter 
 
 
  
 


